

新加坡惠安公会

No 7 Lorong 29 Geylang Singapore 388063 Tel :67488633 Fax: 67440604 www.huiann.com

敬致:全体会友

奖助学金 接受申请通告

兹通知:

本会 2025 年度大专奖助学金及中小学、高中、工艺学院奖学金即日 起开始接受申请。

申请日期: 2025年11月14日至2025年12月13日。

凡我会会员之子女, 品学兼优者, 均可提出申请。

大专助学金以家庭经济状况为主要考量之一。今年起,大专助学金申请条件已放宽——家庭人均月入由\$1000元调整为\$1400元。凡在籍学生学业成绩及格、操行优良,且符合收入条件者,均可申请。

惠安人一向重视教育,关怀子女全面发展,敬请各位会员鼓励在籍子女踊跃申请。

兹附上申请准则及申请表格。有意申请者也可从本会网站 (https://www.huiann.com) 下载申请表格。请尽快将填妥的相关文件邮 寄或电邮至秘书处,逾期恕不受理。秘书处电话: 67488633, 电邮:huiannassociation@yahoo.com.sg

特此通告。 祝大家

一切安好!

新加坡惠安公会会长

陈友明 JP, BBM(L) 启 2025年11月10日

2025 年度新加坡惠安公会奖学金实施细则

[A] 设立目的: 鼓励及协助同乡子女接受良好教育, 专心向学, 以期学成后服务社会, 贡献公会.

[B] 奖学金

- (1) 申请者之条件:凡本会会员之子女,在本国小学,中学,初级学院,高中,工艺教育学院(ITE),理工学院(Poly)或大学肄业,其学年成绩优异,操行优良者均可申请。
- (2) 奖学金名额及金额: (各组名额可酌情予以增减。)

组别	名额	奖金	备注
小一至小五组	25 名	每名	以本学年学校的总成绩为准。若无考试,则以学校
		\$200	对学生的学习进度评估报告为准。
小六组		每名	以本学年小学会考(PSLE)成绩为准
		\$300	
中学组	15 名	每名	以本学年学校的总成绩为准。
		\$400	
初院或高中组(包括直	5名	每名	以本学年学校的总成绩为准。
通车五、六年级)		\$600	
工艺教育学院	2名	每名	以本学年两个学期的考试成绩为准
		\$500	(2025年1月至12月) 或
			(2024年4月至2025年3月)
理工学院	2名	每名	以本学年两个学期的考试成绩为准
		\$1000	(2024年4月至2025年3月)
大学	3名	每名	以本学年两个学期的考试成绩为准
		\$2000	(2024年8月至2025年7月)

[C] 申请手续/条件

- 申请者须填妥由本会发给的申请表格,连同本学年(参照以上备注)的学业成绩或学习进度 评估报告影印本,交与本会秘书处或电邮至 huiannassociation@yahoo.com.sg, 以便汇集交予 奖学金委员会(简称奖委会)审查。
- 参加本学年全国会考 N, 0 或 A 水准的学生, 将以<mark>本学年的学校考试成绩</mark>为根据。
- 申请者的父亲或母亲须为本会会员,并且已缴交年捐。非会员者必须先申请加入本会成为会员后才可为其子女申请此项奖学金。
- 申请者如曾参加或正在参与本会举办的活动,将獲得奖委会的优先考慮。
- 为了加强公会阵容,联系乡情,奖委会将要求大专组(包括理工学院和大学)奖学金得主申请成为本会会员。
- 申请表格须有一名会员为之证明,证明人必须是本会会员;凡未交年捐者,不得充任奖学金申请者之证明人(补交后即可)。

[D] 申请日期: 2025 年 11 月 14 日至 12 月 13 日

- [E] **评审程序:** 所有申请书将交奖委会逐一审核,推荐是否予奖; 之后,评审结果将提交执监委员会批准。执监委员会之决定为最后决定。
- [F] 颁发日期: 2026年3月底前于奖学金颁奖典礼上颁发之。

Singapore Hui Ann Association Scholarship for Year 2025 Terms and Conditions

[A] Objectives:

To encourage and assist members' children to attain good education, to cultivate the right attitudes to perform better in their studies, so as to achieve the aim of nurturing them to become good citizens, and be able and willing to make contributions towards the society as well as the Association upon their graduation.

[B] Scholarships

- (1) Requirements: An applicant must
 - be the child of a member of the Association
 - be receiving full time education in a primary school, secondary school, junior college, pre-university, ITE, Polytechnic or University in Singapore.
 - possess good academic results and excellent records of conduct.

(2) Scholarships

Category	No. of Recipients	Award	Remarks
Primary 1 to 5	25	\$200	Based on Overall Results of the current academic year. If no examination, based on the school's evaluation report on student's learning progress.
Primary 6		\$300	Based on the PSLE results released in the current academic year.
Secondary School	15	\$400	Based on Overall Results of the current academic year, regardless if there is any mid-year examination,
Junior college, Pre- university Institution, IP/IB (Year 5 or 6)	5	\$600	Based on Overall Results of the current academic year.
ITE	2	\$500	Based on results of 2 semestral examinations: • January 2025 to December 2025; or, • April 2024 to March 2025
Polytechnic	2	\$1000	Based on results of 2 semestral examinations: • April 2024 to March 2025
University	3	\$2000	Based on results of 2 semestral examinations: • August 2024 to July 2025

[C] Application Procedures

- Complete the official application form issued by the Singapore Hui Ann Association. Submit the duly completed application form, photocopies of applicant's latest academic results or the school's evaluation report on student's learning progress as indicated under the respective categories to the Association's Secretariat by hand or via email (huiannassociation@yahoo.com.sg).
- A candidate of the 2022 GCE **N** Level, **O** Level or **A** Level examination shall submit his latest academic results from his school-based examinations.
- The applicant's father or mother must be a member of the Association with no outstanding dues. A non-member shall
 apply to become a member of the Association, before proceeding to apply for the scholarship award/s for his child/
 children.
- An applicant who has participated or is currently involved in activities organised by the Association, will be given priority consideration by the Scholarship Committee.
- As part of the Association's effort to strengthen one's affiliation with the Association and fellow-members, the Scholarship Committee will request that awardees of the Polytechnics & University scholarship categories to apply as members of the Association.
- The application must be endorsed by a referee who is a member of the Association. To be a referee, a member shall not have any outstanding dues payable to the Association.

[D] Date of Application: 14 November 2025 to 13 December 2025

[E] Assessment and Approval Process: The Scholarship Committee shall convene to examine and select the applicants for the awards. The nominations will then be presented to the Executive Board of the Association for final approval. The decision of the Association shall be final.

[F] Date of Awards Ceremony: by March 2026

2025 年度新加坡惠安公会大专助学金实施细则

[A] 设立目的: 鼓励及协助同乡子女接受良好教育,专心向学,以期学成后服务社会,贡献公会.

[B] 助学金

- (1) 申请者之条件:凡本会会员之子女,在本国理工学院(Polytechnic)或大学肄业,其学年成绩及格,操行优良者均可申请。
- (2) 助学金名额及金额: (各组名额可酌情予以增减。)

组别	金额	备注		
理工学院	每名\$800	以本学年两个学期的考试成绩为准		
		(2024年4月至2025年3月)		
大学	每名\$1000	以本学年两个学期的考试成绩为准		
		(2024年8月至2025年7月)		

[C] 申请手续/条件

- 凡申请助学金者,不得在同年同时申请本公会奖学金。
- 家庭人均月入为\$1400或以下者将会受到优先考虑。
- 申请者须填妥由本会发给的申请表格,连同本学年(参照以上备注)的学业成绩或学习进度 评估报告影印本,交与本会秘书处或电邮至 huiannassociation@yahoo.com.sg, 以便汇集交予 奖学金委员会(简称奖委会)审查。
- 申请者的父亲或母亲须为本会会员,并且已缴交年捐。非会员者必须先申请加入本会成为会员后才可为其子女申请此项奖学金。
- 申请者如曾参加或正在参与本会举办的活动,将获得奖委会的优先考虑。
- 为了加强公会阵容,联系乡情,奖委会将要求大专组(包括理工学院和大学)助学金得主申请成为本会会员。
- 申请表格须有一名会员为之证明,证明人必须是本会会员;凡未交年捐者,不得充任助学金申请者之证明人(补交后即可)。
- [D] 申请日期: 2025年11月14日至12月13日
- [E] **评审程序:** 所有申请书将交**奖委**会逐一审核,推荐是否予奖; 之后,评审结果将提交执监委员会批准。执监委员会之决定为最后决定。
- [F] 颁发日期: 2026 年 3 月底前于奖学金颁奖典礼上颁发之。

Singapore Hui Ann Association Bursary for Polytechnic and University Levels for Year 2025 Terms and Conditions

[A] Objectives:

To encourage members' children to work towards attaining higher education qualifications. The Association aims to cultivate the spirit of persistence in our youths, nurturing them to become good citizens who are willing to make contributions towards the society as well as the Association upon their graduation.

[B] Bursaries

- (1) Requirements: An applicant must
- be the child of a member of the Association,
- be receiving full time education in a polytechnic or university in Singapore,
- possess passes in academic results and excellent records of conduct.

(2) Bursaries

The number of bursaries awarded will be at the discretion of the Committee in accordance to current situations.

Category	Award	Remarks
Polytechnic	\$800	Based on results of 2 semestral examinations:
		 April 2024 to March 2025
University	\$1000	Based on results of 2 semestral examinations:
		 August 2024 to July 2025

[C] Application Procedures

- An applicant of the Scholarship Award is not allowed to further apply for the Bursary Award and vice versa.
- Households with monthly per capita income of \$1400 or less will be given priority consideration.
- Complete the official application form issued by the Singapore Hui Ann Association. Submit the duly completed application form, photocopies of applicant's latest academic results or the institution's evaluation report on student's learning progress as indicated under the respective categories to the Association's Secretariat by hand or via email (huiannassociation@yahoo.com.sg).
- The applicant's father or mother must be a member of the Association with no outstanding dues. A non-member shall apply to become a member of the Association, before proceeding to apply for the bursary award/s for his child/ children.
- An applicant who has participated or is currently involved in activities organised by the Association, will be given priority consideration by the Scholarship Committee.
- As part of the Association's effort to strengthen one's affiliation with the Association and fellowmembers, the Scholarship Committee will request that awardees of the Polytechnics & University categories to apply as members of the Association.
- The application must be endorsed by a referee who is a member of the Association. To be a referee, a member shall not have any outstanding dues payable to the Association.

[D] Date of Application: 14 November 2025 to 13 December 2025

- [E] Assessment and Approval Process: The Scholarship Committee shall convene to examine and select the applicants for the awards. The nominations will then be presented to the Executive Board of the Association for final approval. The decision of the Association shall be final.
- [F] Date of Awards Ceremony: by March 2026

2025 新加坡惠安公会奖学金申请表格 Singapore Hui Ann Association Scholarship 组别 □小学 □中学 □初院/高中 □工艺教育学院 □理工学院 口大学 JC/MI/IP/IB Polytechnic University Category **Primary** Sec ITE 申请学生资料 Applicant's Particulars 年龄 Age 性别 Gender 姓名 (中文) Name (English) 沂 身份证号码 IC No.(最后 3 个数字加上英 出生日期/地点 照 Date/Place of Birth 文字母 Last 3 digits & the alphabet) Photo 住址 Address _____ 电话 Tel 手机 HP 电邮 Email 2025 就读学校 Name of School/ Institution 2025 就读年级 Level 我参加过下列公会的活动 I ever took part in Association's activities shown below: 我有意参加公会的活动 (活动与日期 activities & dates) I intend to take part in the Association's activities □是 Yes □否 No 家庭成员资料 Family Members' Particulars 职业 家庭成员 姓名 年龄 公司(可选的)/学校名称和年级 Occupation **Family** Name Company (optional) / School & Age Members Standard attained 父 Father 母 Mother 兄弟姐妹 Brother/Sister 证明人资料 Referee's Particulars 性别 Gender 身份证号码 IC No.(最后3个数字加 年龄 上英文字母 Age 姓名 (中文) Last 3 digits & the alphabet) Name (English) 证明人签名 Signature of Referee 职业 Occupation _____ 住址 Address. 电话 Tel No. _____ 申请者声明 Applicant's Declaration 我谨此声明所提供资料全部属实。I declare that all information provided in this application is true and correct. 申请学生签名 Signature of Applicant /日期 Date 家长(会员)签名 Signature of Parent (Member)

2025 新加坡惠安公会大专助学金申请表格							
			tion Bur	sary	for Polyte	echnic & Universi	ity Levels
组别 Catagory	□理工学院 Palatashuis	口大学					
Category	Polytechnic	Universit	У				
申请学生资料	Applicant's Pa	rticulars	£ 15 Å			Latest -	T
			年龄 Age		性别 Gender		
姓名 (中文)							近
Name (English)							177
	出生日期 / 地点			码 IC	No.(最后 3 /	个数字加上英文字母	照
Date/Place of B	irth		Last 3 dig	gits & t	he alphabet)		Photo
住址 Address _							
电邮 Email			电话 Tel			手机 HP	
		_					
2025 就读学府	2025 就读学府 Name of Institution 2025 就读年级 Lev					2025 就读年级 Level	
我参加过下列公会的活动 I ever took part in Association's activities shown below: (活动与日期 activities & dates)				我有意参加公会的活动 I intend to take part in Association's activities □是 Yes □ To No			
	Family Member	ers' Particu					
家庭成员	姓名	年龄 Age	职业 Occupa		月入 Approximate	公司(可选的)/学校名称和年级	
Family Members	Name	ngc	Оссира	шоп	Monthly Income	Company(optional) / School & Standard attained	
父 Father			meone				
母 Mother							
兄弟姐妹							
Siblings —							
证明人资料 R	Referee's Particu	ılars					
姓名 (中文)		年龄 A	♦ Age 性别 Gender		Gender	身份证号码 IC No.(最后 3 个数字加上 英文字母 Last 3 digits & the alphabet)	
							
Name (English)					Last 3 digits & the aiphabet)		
职业 Occupation 住址 A			Address.			证明人签名 \$	Signature of Referee
由并 Tal Na					_		
我谨此声明所挂		₹。I declare		ormati		in this application is tr	
申请学生签名 Signature of Applicant /日期 Date 家长(会员)签名 Signature of Parent (Member							